
 
 

Vragen Uurtje 
 

 
Fractie 
 

 
50PLUS  

 
Naam Raadslid/burgerraadslid 
 

 
Hans Sweep 

 
Datum 
 

 
18 september 2023 

 
Onderwerp 
 

 
Giga windmolens op of nabij  Landgoed Pauwels 

 
Vraag 
 

Recentelijk werden grondeigenaars in het buitengebied van 
Tilburg Noord benaderd door Stawag om hun grond te 
verpachten voor opwek van windenergie. 
 
De gemeente wil vooralsnog niet afwijken van haar visie in 
het kader van de REKS en wil daar geen windmolens. 
 
Daarom de volgende vragen: 
 

1. Is het college bekend met de groep vrienden van 
Pauwels en wil zij deze organisatie betrekken bij de 
voorgenomen plannen in dit gebied? 

2. Betekent het woord vooralsnog dat het standpunt 
van de gemeente nog kan wijzigen in deze materie?   

3.  Zijn de plannen zoals vastgelegd in de REKS nog 
steeds leidend en blijven zij dat?  

 
Portefeuillehouder(s) 
In te vullen door de organisatie 
 

 
Wethouder Grashoff 

 


